
Spoštovana predsednica in vrhovna poveljnica obrambnih sil Republike Slovenije spoštovani 

predstavniki medijev, danes imam prijetno nalogo, da prvič pustim novo predsednico in 

vrhovno poveljnica obrambnih sil na ministrstvu za obrambo. Obisk je namenjen pregledu 

vseh naših aktivnosti in seznanjanje z našimi tako tekočimi aktivnostmi kot tudi načrti za 

naprej in predstavili smo tiste ključne naloge, ki so pred nami. Kar se tiče tako razvoja 

slovenske vojske kot tudi drugih področij, ki jih pokriva delovanje našega ministrstva, se 

pravi tudi uprave za zaščito in reševanje, potem direktoratov ministrstva in pa uprave za 

vojaško dediščino. 

Seveda, kot sem rekel, je to prvi obisk verjetno v nizu mnogih, ki bodo še sledili tekom 

novega mandata in so veselim se sodelovanja, kajti obramba, varnost in zaščita in reševanje je 

izjemno pomemben segment v naši družbi.  


